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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till kultur- och demokratiminister Alice Bah Kuhnke (MP)

2015/16:908 Bristen på utbildade musiklärare i kulturskolorna

Under de senaste åren har vi sett en tendens att antalet musiklärare med 
utbildning blir allt färre. Detta med anledning av att antalet sökande till 
musiklärarutbildning minskar. Detta i sin tur leder till att kulturskolor saknar 
kompetenta och utbildade lärare. I flera fall har vi även kunnat se att det helt 
saknas lärare för vissa instrument. Har vi inga lärare som utbildar sig blir det på 
förekommen anledning även svårt med undervisning för våra barn och 
ungdomar på våra kulturskolor runt om i Sverige.

Dialogen som förevarit mellan utbildning och kulturskolor har varnat för att 
denna obalans borde ha tagits på större allvar. 

Med anledning av den satsning som regeringen gör i sin budget på kulturskolor 
vill jag fråga kultur- och demokratiminister Alice Bahn Kuhnke följande:

Vilka åtgärder avser ministern att vidta, inom ramen för sitt ansvarsområde i 
regeringen, för att säkerställa tillgången till utbildade musiklärare inom 
kulturskolorna? 

………………………………………

Angelika Bengtsson (SD)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors
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